
FAU-møte tirsdag 4.10.2022 
 
Innkalte:  
Christine Ulland (1A) – Håkon Knutsen møter 
-Trine Eikemo Wahlberg (2A) 
-Jeanette Rossebø Hansen (3A) 
- Kari Tveita (4AB) 
Regine Lilleås (5A) – ikke møtt 
-Elin Eriksson (6A) 
-Bergitte Tønnesen (7A) 
Tina Barane (7B) – ikke møt 
-Mona Hovland (7B) 
-Ingolf Helleland (rektor) 
-Norunn Vikshåland (leder) 
 
Saksliste: 

1. Godkjenning av innkalling 
Ingen kommentar 
 
2. Aktuelt fra skolen ved rektor 
Streik: konsekvensene for Brakahaug, en uke uten vanlig skole. Et utvalg i gang for å 
utgreie konsekvenser for elevene. Lite konsekvenser for Brakahaug så langt. 
Klasseforeldremøte: kun 1 og 3 som har hatt. Rektor ønsker minst ett foreldremøte ila 
året. Lærere tar kontakt med klassekontakt dersom de er i tvil om de skal ha 
foreldremøte nå, evt klassekontakt ta kontakt med lærer dersom det er et ønske/behov 
for å ha foreldremøte. 
 
Rektor opplever ingen reaksjoner fra lærere i etterkant av streik, men opplever at de har 
gode holdninger til elevene. 
Normalt elevfravær, og for stab. En kontaktlærer sykemeldt, fått vikar fra annen klasse. 
Viktig at foreldregruppen i hver klasse er opptatt av skolemiljø, sosiale tilstellinger, 
klasseklubb ol. 
 
Skolen går med merforbruk. Størst i SFO. Mindre inntekter her en budsjettert, gratis 
kjernetid. For merforbruk i skole er årsaken blant andre synkende elevtall. 
Tiltak som redusert bemanning fra 23/24  
Hvorfor mister SFO «kunder»? Pris, innhold? Trend, brer seg blant flere. Kortere 
oppsigelsestid, endring av modeller osv. 
Er det et jag blant foreldre om å ikke bruke SFO, ikke være den som henter sist osv? 
Andre modeller mulig? Jfr. Tysvær kommune. 
Innholdet er som før, varierte aktiviteter. Ute og inne, gymsal og tur. Kulturskoletilbud i 
SFO tid. 
Skal lages en slags køordning i kommunen for vedlikehold av uteområder ol for at det 
skal bli rettferdig fordeling ut ifra behov. 
Spilte inn til investeringsbudsjettet. Pusse opp klasserom og bygge et grupperom i 
forbindelse med arbeid som utføres på skolen innkledning av varmepumpe og skur ute. 



 
 
3. Referat fra KFU 
To representanter til en workshop i regi av Norconsult om digitale enheter i skolen. 
En representant fra FAU og en lærer for 1-4 trinn og en representant fra FAU og en lærer 
fra 5.- 7. Fra Brakahug  FAU møter Norunn Vikshåland for 1.-4. og Mona Hovland for 5.-7. 
Trenger ikke møte to representanter fra Brakahaug, eneste skole som stiller med 
representant og vara 
Valg av nytt KFU styre utført. 
Kjernetid i SFO fra 0800 til 1510 i stedet for 0750 til 1500. Hvordan stiller SFO seg til 
dette? 
Problemer med å få rett balanse på representantene i SU og SMU, særlig med tanke på 
elevrepresentanter. 

 
4. Juleverksted og julegrantenning lørdag 26.nov. 

Ønsker å arrangere dette også i år Pleier å være godt oppmøte. 

Ansvar for å bestemme aktivitetene: Trine Eikemo Wahlberg i tillegg spør 7A, 3A og 1A 

hver sin representant. Møtes for gjennomgang av lageret tirsdag 18.10.22 kl.1900. 

Setter opp aktiviteter og tenker hvor mange voksne som trengs på hver post. Mer enn 

to? Seks stasjoner. 

Kafe: konsulent tar ansvar for innkjøp, saft og grøt 

Korps: Norunn Vikshåland tar kontakt 

 

5. Temakveld? 
Ingen temakveld i høst, tas opp igjen i vår om evt å arrangere til høsten. 
 
6. Evt 
Ingen har fått meldt inn saker fra klassene. 
 
Nytt møte torsdag 10.nov. 

 
 
 


